
PRoToKoŁ NRXXVII/2oI7

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynle
odbytej 29 czerwca 2OI7 r.

w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynle

Nowy Kaulęczyn, dnia 29.06.2017 r.



Ad. 7 Otuląrcie XXWI - e1 Ses;rź Radg Gming.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęcąynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.10 otworzyła XXVII sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stuźerdzenłe prąuromocnoścź obrąd.
po powitaniu radnych, sołtysów i gości oświadcryła, iż zgodnie z

listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi
quorum pomvalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - tźstg
obecności radngcĄ sołtgsóul orąz goŚci stąnouź załqcznik nr 7, 2 i
3 do nźnźejszego protokołu.

Osoby nieobecne:
Barbara Marcinkowska - usprawiedliwiona,
Agata Wrzodak - usprawiedliwiona.

Ad. 3 Przg|ęcźe porzqdku obrąd.
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka od,czytaŁa

proponowany porządek XXVI-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.
proponowany porządek obrad stanowi załqcznźk ftr 4 do

niniej szego protokołu.
Następnie przewodnicząca Rady Gminy wnioskowała o zmianę

porządl<tl obrad poprzez zrealizowanie punktu 7 Ocena bezpieczeństwa
publicznego na terenie Gminy Nowy Kawęczyn za 2016 rok po punkcie
4 Przyjęcie protokołu z obrad XXVI-ej Sesji, która odbyła się w dniu 23
marca 2oI7 r. zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku
obrad. Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w
posiedzeniu jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmiana.ch, który
przedstawia się następująco:

L Otwarcie XXVII- ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. przyjęcie protokołu z obrad xxvl-ej sesji, która odbyła się w dniu

23 marca 2017 r.
5. ocena bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Nowy

Kawęczyn za 20 16 rok.
6. sprawozdanie wójta Gminy o podjęĘch działaniach w okresie

między sesjami Rady, a zurłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

7. Sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2016 rok:
- odczytanie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej,
- podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.

8. Ocena zasobów pomocy społecznej.
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9. Rozpatrzenie projektów uchwał, ich przyjęcie lub zajęcie
stanowiska.

10. Interpelacje, zapytania radnych i sołtysów oraz wolne wnioski.
tL Zakończenie obrad.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z
się w dniu 23 tnatca 2O!7 t.
Przewodnicząca M. Meszka

obrad XXVI-ej Sesji, która odbyła

XXVI/ŻOI7 zXXYI sesji Rady Gminy,
znĄduje się na sali.

przypomniała, że Protokół Nr
która odbyła się 23 marca 2OI7 r.

Następnie przewodnicząca zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia protokołu Nr XXVI/2OI7.

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w
posiedzeniu jednogłośnie przyjęŁa protokół z XXVI-ej sesji.

Ad. 5 ocena bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy
Nowy Kawęczyn za 2Ot6 rok.
ocenę bezpieczenstwa publicznego na terenie Gminy Nołvy

}(awęczyn za 2016 rok stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego
protokołu przedstawił podkomisarz Sławomir Kamiński Naczelnik
Wydziału Prewencji Komendy Miejskiej Policji w Skierniewicach.
Naczelnik poinformował, że na 15 ,,Niebieskich Kart", które zostaĘ
założone w 2016 roku zakończono 14, natomiast jedna przeszła na rok
2oI7.

wójt podsumowując temat powiedział, że najtrudniejsze przypadki
doĘczą przelłi'ocy domowej. Najprawdopodobniej główną przyczyną jest
nadużywanie alkoholu. Wójt skierował do ptzedstawicieli Policji prośbę
o zwrócenie szczegóInej uwagi na osoby dokonujące zgŁoszeń
doĘczących bezpańskich psów i dopilnowanie, aby pozostały one w
miejscu przebywania zurierzęcia do czasu przyjazdu Policji. Na
zgŁoszenie doĘczące bezdomnego zurierzęcia obowiązek reagowania
spocąrwa zarówno na Policji jak i na Gminie. Niektóre z Ęch zgłoszeń
wyglądają jednak dość podejrzanie. Ostatnie ze zgłoszeń tego typu miało
miejsce o ok. 1.45 w nocy. O tej porze brak jest mozliwości umieszczenia
nlłierzęcia w schronisku. Jednocześnie zwierzę nie może pozostać bez
opieki. w Ęm czasie może jednak wystąpić wiele poważniejszych
zdarzeń wymagających interwencj i Policji.

Naczelnik Kamiński potwierdził, że Policja otrzymuje mnóstwo
telefonów w sprawach, które zupeŁnie nie doĘcząPolicji.

Brak pytań do przedstawionego tematu.
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Ad. 6 sprawozdanie wójta Gminy o podjętych działaniach w
okresie między sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwał Rady Gminy.

XXu Sesja Rady Gminy odbyła się w dniu 23.0g.2016 r. Podjęto
następujące uchwały:

1. Uchwała Nr xxu/ I23/2oI7 w sprawie przyjęcia Programu opieki
nad zurierzętarni bezdomnymi oraz zapobiega.nia bezdomności
alrierząt na terenie Gminy Nołvy Kawęczyn w 2017 roku - Wójt
skierował prośbę do uczestników sesji o informowanie
mieszkańców o mozliwości adopcji zgłoszonych bezdomnych
zurierząt. Adopcja nłierzęcia zamiast przekazania go do
schroniska pozwoli uniknąć dość wysokich kosztów jego
utrzymania w schronisku. Gmina może ponieść koszĘ sterylizacji
zlxłierząt przekazywanych do adopcj i.

2. Uchwała Nr XXu/ I24l2o1"7 w sprawie zmiany miejscowego
planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy Nołvy
kawęczyn obejmującego obszar we wsi Nowy Dwór parcela -
uzYskano zgodę Wojewody i Ministra Rolnictwa na odrolnienie
terenu.

3. Uchwała Nr xxu/ I25/2oI7 w sprawie przyjęcia zasad, i trybu
przepr ow adzania konsultacj i społec znych z mie szkańcami Gminy
Nowy Kawęczyn

4. Uchwała Nr xxu/12612017 w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju
Lokalnego Gminy Nowy Kawęczyn na lata 2016 -2O2O

5. Uchwała Nr xxVI/ I27 /2oI7 w sprawie nie wyrażenia zgody na
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2018 roku

6. Uchwała Nr xxu/I28l2ol7 w sprawie zatwierdzenia taryf za
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowad,zanie ścieków
na terenie Gminy Nołvy Kawęczyn

7. Uchwała Nr XXVI/ I29l2OI7 w sprawie ustalenia kryteriów wtaz z
liczbą Punktów oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia
Ęch kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego
do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych
prowadzonych przez Gminę Nołvy kawęczyn - w organizacji mamy
oddział przedszkolny w trzeciej szkole, tj. w strąybodze. Na dzień
dzisiejszy jest chętnych 16 dzieci. od poniedziałku nastąpi
przygotowywanie sali na przyjęcie przedszkolaków. są dwie
decyzje Ministerstwa Finansów na przebudowę sanitariatów i
doPosazenie Świetlicy. Jeszcze jest jeden wniosek na ławki, ale nie
ma jeszcze decyzji w tej sprawie. przed,szkole w strzybodze
poprowadzi nauczyciel, który obecnie uczy w naszym gimnazjum.
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w budynku szkoły planowane jest malowanie korytarzy,
sanitariatów i świetlicy.

8. Uchwała Nr xxu/ l3o l2ol7 w sprawie ustalenia kryteriów
rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Noo,ny Kawęczyn

9. Uchwała Nr XXVI/I3I/2oI7 w sprawie dostosowania sieci szkół
podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego - od
września będą funkcjonowały trzy szkoły podstawowe

10. Uchwała Nr XXVI/ 132/2oI7 w sprawie ustalenia siecioddziałów przedszkolnych w Szkołach
prowadzonych przez Gminę Nowy Ka:węczyn

11. Uchwała Nr XXVI/ 133/2oI7 w sprawie organizacji wspólnej
obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Nor.y kawęczyn
zaliczonych do sektora finansów publicznych

12. Uchwała Nr XXVI/ t34/2oI7 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prcgnozy Finansowej na tata 2077-2023 wraz z prognozą kwoĘ
długu na lata 2017-2023

13. Uchwała Nr XXVI/ 135l2ol7 w sprawie zmian w budzecie
gminy na 2017 rok

w okresie objęĘm sprawozdaniem podjęte zostały następujące
Zarządzenia:

Podstawowych

2OI7 r. w sprawie
Nowy Kawęczyn na

r. w sprawie

r. w sprawie
Kawęczyn na

7. Zarządzenie Nr 72/2OI7 z dnia 23 marca
zmian w planie finansowym TJrzędu Gminy
2017 rok
Zarządzenie Nr I3/2OI7 z dnia 30 marca 2OL7
zmian w budżecie gminy na2OI7 rok
Zarządzenie Nr I4/2O17 z dnia 30 marca 2OI7
zmian w planie finansowym lJrzędu Gminy Nou.y
2017 rok

4. Zarządzenie Nr I5/2oI7 z dnia 31 marca 2017 r. w sprawie
powołania komisji przetargowej - remont drogi Marianów

5. Zarządzenie Nr 16/2017 z dnia 27 l<:xrietnia 2Ol7 r. w sprawie
zmian w budzecie gminy na2OI7 rok

6. Zarządzenie Nr 17l2ot7 z dnia 27 lłłvietnia 2oI7 r. w sprawie
zmian w planie finansowym urzędu Gminy Nowy l(awęczyn na
2017 rok

7. Zarządzenie Nr 18/2017 z dnia 16 maja 2oI7 r. w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2OI7 rok

8. Zarządzenię Nr 79/2oI7 z dnia 16 maja 2077 r. w sprawie
powołania komisji przetargowej przebudowa drogi gminnej
strzyboga - stary Rzędków - podpisano umowę na wykonanie
inwesĘcji. Wykonawca wejdzie na plac budowy po 10 lipca.

2.

3.
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Będzie opracowany projekt organizacji ruchu. RoboĘ będą trwały
na całości jezdni, w mviaaku z Ęmbędzie organizowany objazd.

9. Zarządzenie Nr 2o/2o17 z dnia 29 maja 2017 r. w sprawie
Wznaczęnia nauczyciela Szkoły Podstawowej im. Armii Krajowej
w Trzciannie zastępującego dyrektora szkoły podczas jego
nieobecności - pani Dyrektor uległa wypadkowi i w zuriry,Iu z tyrr-
konieczne było wzllaczęnie zastępcy. panią Dyrektor zastępuje
Pani Marianna Gołębiewska.

10. Zarządzenie Nr 2Il2oI7 z dnia 29 maja 2oI7 r. w sprawie
zaturietdzenia arkusąy organizacyjnych szkół na rok szkolny 2016
r.

11. Zarządzenie Nr 22/2oL7 z dnia 31 maja 2oI7 r. w sprawie
zmian w budzecie gminy na2OI7 rok.

12. Zarządzenie Nr 23/2oI7 z dnia 31 maja 2oI7 r. w sprawie
zmian w planie finansowym |Jrzędu Gminy Nowy Kawęczyn na
2OL7 rok.

13. Zarządzenie Nr 24/2oI7 z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie
powołania komisji przetargowej - budowa sieci wodociągowej od
miejscowości Budy Trzcinskie do miejscowości strąyboga
realizacja fozpocznie się pod koniec lipca. W najblizszych dniach
nastąpi podpisanie umowy.

14. Zarządzenie Nr 25l2ol7 z dnia 8 czerwca 2oI7 r. w sprawie
przedłużenia pełnienia obowiapków Dyrektora Gimnazjum im. J.
ca sierpnia. wybickiego w strąybodzę - na pół roku obowiązki
Dyrektora szkoŁy zostały powierzone pani karolinie
Hanuszkiewicz. z początkiem wakacji jest czas na
przeprowadzenie konkursu. Gimnazjum jest w trakcie
przygotowania do zmian i w zwiryku z Ęm przedłuzono pełnienie
obowiązków dyrektora do konca sierpnia. 74 sierpnia nastąpi
r ozstr zy gnięcie konkursu.

15. Zarządzenie Nr 26l2oI7 z dnia 8 czerwca 2oI7 r" w sprawie
Powołania Komisji rekrutacyjnej dla przeprowadzenia naboru na
stanowisko kierownika Referatu Rolnictwa i gospodarki
Gruntami. - w z,xlia,,ku z przejściem na emeryturę. ogłoszenie
znajduje się na stronie internetowej urzędu i BIP.

Ad. 7 oczytanie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej,
- po{ięcie uchwały w sprawie absolutorium dla wójta Gminy.
wójt przyporr'.'iaŁ, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym

oraz z ustawą o finansach publicznych zatwierdzenie sprawozdania
powinno nastąpić w terminie do konca czerwca następnego roku.
komisja rewizyjna opiniuje sprawozdanie i przekazuje swoją opinię
Regionalnej lzbie obrachunkowej. Regionalna lzba obrachunkowa po
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dokonaniu analizy sprawozdania, zapoznaniu się z opinia komisji
Rewizyjnej wydaje stosowne opinie. Dopiero wtedy sprawozdanie z
wYkonania budŻetu za rok poprzedni może zostać zatwierdzone. Wójt
podziękował członkom komisji Rewizyj nej za przygotowanie pozytywnej
opinii w sprawie sprawozdaniaz wykonania budzetu za 2016 rok.

Poinformował, Że zmniejszone zostało zadłużenie i jednocześnie
udało się zrealizowaĆ dość dużo zadań. Łącznie z drogami powiatolvymi
wyremontowano ok. 8 km dróg. wyznaczono tereny inwesĘcyjne na
powierzchni dość dużej powierzchni. Teraz był to Ęlko wydatek, ale w
perspektywie lat prąyniesie to działanie wpływy do budzetu" zrobiono
oświetlenie w miejscowości zglinna Duża, będzie robione we
Franciszkanach oraz w Nowym Dworze - Parcela. Jest złożony wniosek
na kanalizację i rozbudowę hydroforni w Trzciannie. DziaŁamy przez
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzii program Rozwoju obszarów wiejskich (pRow). w koncu lipca będzie
Potrzeba zvłołania kolejnej sesji. Wójt jeszcze raz podziękował członkom
Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Uchwałę Nr III/8 I/2oI7
składu orzekającego Regionalnej lzby obrachunkowej w Łodzi z dnia 9
maja 2oI7 roku w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania wójta Gminy
Nowy Kawęczyn z wykonania budze tu za 20 16 rok.

uchwała stanowi załqcznźk Nr 6 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały wsprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok.
Następnie zarządziła głosowanie w sprawie przyjęciaprojektu uchwały.

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 13 głosami ,,za' przy o głosach ,,przeciw" oraz o głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIfiI/ lg6120.17 - która
stanowi załqcznźk Nr 7 do niniejszego protokołu.

odczytano wniosek Komisji Rewiąyjnej z dnia3O maja 2oI7 r. w
sprawie udzielenia absolutorium wójtowi Gminy Nowy kawęczyn.

wniosek stanowi załqcznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

Następnie odczytano Uchwałę Nr III/125/2OI7 Składu
orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Łodzi z dnia 31 maja
2oI7 roku w sprawie opinii d,oĘczącej wniosku Komisji Rewizyjnej
Rady Gminy Nołvy Kawęczyn w sprawie absolutorium za 2016 rok.

uchwała stanowi załqcznik Nr 9 do niniejszego protokołu.
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w dalszej kolejności przewodnicząca odczytaŁa projekt uchwaływ sprawie udzielenia wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonaniabudzetu za 2016 rok i zatządziła głosowanie w sprawie przyjęcia
projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestnic zących wposiedzeniu - 13 głosami ,za" przy O głosach uprzecbnł oraz O głosach
,,wstrzYmujących" podjęła Uchwałę Nr xxvil/ tg.l2..17 która
stanowi załqcznlk Nr 70 do niniejszego protokołu.

Przewodniczqca zarzqdńłą 70 minut przerwg.
salę obrad opuścił Radng piątkotaski zmniejszając tgm samam skłąd.

Radg do 12.

Ad. 8 Ocena zasobów pomocy społecznej.
ocenę zasobów pomocy społecznej stanowiącą załqcznźk nr 11do niniejszego protokołu przedstawiła zofia kacprzyk kierownik

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Ad. 9 Rozpattzenie projektów uchwał i ich przyjęcie tub
zaięcie stanowiska.
Przewodnicząca Rady Gminy od,czytała

następuj ących sprawach :

projekty uchwaŁy w

1.

Dukaczewie
przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących wposiedzeniu - 12 głosami ,za" przy o głosach ,przeciw' oraz o głosach
,,wstrzYmujących" podjęła Uchwałę Nr xxvil/ tg8l2ol7 która
stanowi załqcznlk nr 72 do niniejszego protokołu.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących wposiedzeniu - 12 głosan'i ,za" przy o głosach ,,przeciw' oraz o głosach
,,wstrzYmujących" podjęła Uchwałę Nr xxvil/ tggl2o,.. która
stanowi załqcznlk nr J3 do niniejszego protokołu.

3.

a' G*irre No* Kawee_zxlt-l

2.
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przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności t2 radnych uczestniczących wposiedzeniu - 12 głosami ,za" przy o głosach ,przeciw' oraz o głosach
,,wstrzYmujących" podjęła Uchwałę Nr xx\ru/ 14ol2o17 _ która
stanowi załqcznlk nr 74 do niniejszego protokołu.

a Gmi Pro

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestnic zących wposiedzeniu - 11 głosami ,za" przy o głosach ,przeciw' oraz I głosach
,,wstrzYmujących" podjęła Uchwałę Nr xxul/ t4tl2ot7 która
stanowi załqcznźk nr l5 do niniejszego protokołu.

4.

5.

Nowv Dwór-Parcela
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła

przyjęcia projektu Uchwały.
głosowanie w sprawie

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących wposiedzeniu - 12 głosami ,za' przy O głosach ,przecilt/' oraz O głosach
,wstrąymujących" podjęła Uchwałę Nr XXI/fi/ l42l21t7 która
stanowi załqcznźk nr 76 do niniejszego protokołu.

projekt uchwaĘ omówił kierownik Referatu Rolnictw a _ zdzisław
wysocki. projekt uchwały mviry,anyjest z wnioskiem uDs na rozbudowę
hal. zwiększenie powierzchni procentowej na zabudowę z 70 na go %.przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia projektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących wposiedzeniu - 12 głosami ,za'' przy O głosach ,przecivr? oraz O głosach
,,wstrąymujących" podjęła Uchwałę Nr xx.ru/ t4gl2ot7 która
stanowi załqcznźk nr 77 do niniejszego protokołu.

7, w sPrawie zmiany Wieloletniei Proqnozv Finansowei na lata 2017-
a. lata 2017-2023

6.
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omówiła pani skarbnik. Nie złożono wszystkich wymaganychdokumentów dot. remontu dachu w suliszewie, dlate go teżnie będzie tozadanie włączone teraz do budżetu.
Wójt - brakuje kosztorysu do tego zad,ania. Wopracowaniu. Jeśli będzie kompletna dokumentacja

będzie można zad,anie włączyć do budżetu.
Rozstrzygnięto przetarg na wodociąg.

SołĘs Pawlak zapytał kiedy będzie realizowane zad,anie wHelenkwie.
wójt - na ten rok jest propozycja wykonania projektu. Mieszkańcybyli informowani o reaIizacji zad,aniaw pizyszŁymroku.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawieprzyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestnic zących wposiedzeniu - 12 głosami ,za" przy o głosach ,przeciw'' oraz o głosach

,,wstrąYmujących" podjęła Uchwałę Nr xxvilr t44l2ot7 _ którastanowi załqcznźk nr 18 do niniejszego protokołu.

tej chwili jest w
to pewnie w lipcu

8.

Rada Gminy w obecności t2 radnych uczestnic zących wposiedzeniu - 12 głosami ,za" przy o głosach ,,przeciw'' oraz o głosach
,,wstrzymujących'' podjęła Uchwałę Nr xxvirl t4sl2ot7 - którastanowi załqcznik nr 79 d,o niniejszego protokołu.

przyjęcia proj ektu Uchwały.
Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

w sprawie
przewodnicząca Rady Gminy rur.ądrlłłgłosowanie

przyjęcia projektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestnic zących wposiedzeniu - 1 1 głos ami ,za" przy O głosach ,, przechx/ oraz 7 głosach

"wstrzymujących'' podjęła Uchwałę Nr xxrlirl l46l2ot7 - którastanowi załqcznźk nr 20 d,o niniejszego protokołu.

Ad, 70 Interpelacje, zapgtanźa ra,ngch orąjz wolneulnioskź.
odczytano pismo państwa kroc z dnia8 czerwca 2oI7 w sprawieudzielenia pomocy w usunięciu szkód poili;łY"r, ,r. skutek nawałnicy,

1an
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która przeszła w miejscowości Stary Rzędków 6 czerwca2oI7 r. Pismo
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

wójt otrzymał równięż to pismo. Temat jest znany. problem jest z
Ęm, że nie ma mozliwości, aby woda ptynęła w innym miejscu. woda
spływa z ok. 2 km. Jeśli są duże opady woda nie śpływa 

-swobodnie.

Gmina ma rnożIiwość działania Ęlko w pasie drogow}m. Na prywatnej
działce nie ma mozliwości podejmowania ażiałin. srat<uje teź
mozliwoś ci przekierowania wody.

sołĘs Świniarski - wnioskował o naprawę dróg gruntowych na
Rzędkowie.

wójt - od jutra zaczynamy remont tych dróg, jeśli oczywiście
Pogoda na to Pozwoli. Wykonawca jest z Żelechlinka. Były trudności ze
znalezieniem wykonawcy. Najwięcej prac jest na droga"h-* Rzędkowie.
Podobnie jest w Nowym Dworze.

Świniarski - jest rownież problem z nadmiernie
gałęziami.

Wójt - pracownicy urzędu wycinają gaŁęzie.

sołĘs zdziechowicz zapytała co ma zrobić z tablicą
informacyjną, bo jest uszkodzona?

Wójt - będziemy kontaktować się z panią Grzejszczak.

Radna FirmanĘ - wnioskowała o wyrówn anie zjazdu koło stawrrp. Maciejewskiego otaz o zamontowanie klimaĘzacji na sali
konferencyjnej.

Ad. 77 Ząkończenźe obrąd.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku obrad, o

godz. 13.40 zamknęła XXMI sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

rozrośnięĘmi

protokołowała:

Sytwig Pijanka
ć 7/łłn/,,.-

Sekrd{arz Gminy

Przewodniczyła:
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